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Zápisnica 

 

 

 

z 3.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jankovce, konaného dňa 04.08 .2023 

o 19:00 v zasadačke obecného úradu Jankovce. 

 

 

 

Prítomní poslanci OZ: podľa prezenčnej listiny -  Jakuba, Jenčová, Stadničár 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a prečítanie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie. 

4. Schválenie programu zasadnutia. 

5. Prerokovanie: 

       -    výsledku finančnej kontroly č. 5/2023vykonanej kontrolórkou obce 

- možného ďalšieho rozvoja obce - MAS, iné 

6. Diskusia 

7. Schválenie 

- úpravy rozpočtu obce pre rok 2023 

8. Schválenie návrhu na uznesenie 

9. Záver 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvoril starosta obce Vasiľ.  Skonštatoval, že sú prítomní traja  poslanci z piatich  

a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Ospravedlnil sa p. Šmajda a p. Veľas.   

 

K bodu 2:  Za zapisovateľa bol určený Vasiľ.  Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a následne aj 

schválení poslanci  Jakuba a Stadničár. 

 

K bodu 3: Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie prebehla jednohlasne – všetci súhlasili, aby 

komisie pracovali v rovnakom zložení: predseda  Jenčová, členovia Jakuba  a Stadničár. 

 

K bodu 4:  Program bol prijatý v predloženom znení.   

 

K bodu 5: Starosta obce oboznámil prítomných s výsledkom  finančnej kontroly  č. 5/2023, ktorú vykonala 

kontrolórka obce. 

Ďalej sa prerokovala aktuálna situácia s financiami obce, keďže je možné sa zapojiť do podprogramov 

v rámci programu rozvoja vidieka cez Miestnu akčnú skupinu (MAS). Obec však už nemá žiadne zdroje na 

financovanie projektov, rezervný fond sa vyčerpal pri financovaní obnovy ciest v rámci projektu cez MAS 

a pri odstránení havarijného stavu mosta pred školou.  

Aktuálne obec spolupracuje na výstavbe pamätníka vojakom z 1. sv. vojny a to s Klubom vojenskej histórie 

Beskydy.  

Starosta obce zároveň vopred informoval poslancov, že rok 2024 bude extra náročný, keďže predpokladaný 

počet detí v MŠ bude iba 5 detí a obec nemá financie na dofinancovanie rozdielu potrebného na chod školy. 

Tento stav má úzky súvis s rozvojom obce, pričom do úvahy je nutné zobrať aj zdravotný stav starostu, 

ktorý mu aktuálne neumožňuje taký rozsah výkonu manuálnych prác v obci, ako robil v minulosti, aby sa 

eliminoval výpadok aktivačných pracovníkov. Situáciu v obci vrátane financií a údržby každý pozná, len sa 

pred tým zatvárajú oči. Požadujeme rozvoj, akcie, ale neprikladáme ruku k dielu. Poukazovanie na iné obce 

nestačí – lebo každá obec je iná a popravde, nezdá sa, žeby bol inde výrazne väčší rozvoj, ako bol v našej 

obci v posledných rokoch.  

Okrem spolupráce na pamätníku pre vojakov sa aktuálne začalo aj so svojpomocnou opravou zasadačky 

obecného úradu. 

Starosta vyzval poslancov na aktívnejšiu prácu s obyvateľmi, aby situáciu komunikovali a bola snaha 

dostať obyvateľov k spolupráci s vedením obce. Je to aktuálne jediný spôsob, ako udržať nejaký rozvoj 

obce, pričom je treba brať do úvahy aj stav, že branie úverov bez možnosti ich splácania nie je schodnou 

cestou. Narobenie problémov možnému novému vedeniu obce starosta nepodporuje.       
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K bodu 6:  Diskusia bola súčasťou bode 5. Starosta ďalej navrhol, aby sa staré oplotenie z parku, ktoré 

chcel využiť na opravu oplotenie ihriska dalo do šrotu, keďže záujem verejnosti o opravu ihriska nie je 

a daný materiál na iné využitie vzhľadom na značnú koróziu nie je, pričom len špatí okolie kultúrneho 

domu a bráni koseniu a i oprave fasády, ktorá opadáva v zadnej časti kultúrneho domu, kde je tento kovový 

odpad uskladnený. 

 

K bodu 7: 

          Poslanci schválili úpravu rozpočtu obce pre rok 2023, ktorej základom bola schválená dotácia 

Prešovského samosprávneho kraja na Vybavenie kultúrneho domu hnuteľným majetkom. Obec zakúpi ešte 

potrebné banketové stoličky vzoru aký už má.  

 

 

K bodu 8:  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ, ktoré  

prečítal predseda návrhovej komisie p. Jenčová a za znenie ktorého zahlasovali všetci  prítomní poslanci. 

 

K bodu 9: Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončil o 20:00 hod. 

  

 

 

V Jankovciach  04.08.2023 

 

 

Zapísal:               Vasiľ      ............................ 

 

Overil:              Jakuba       ............................ 

               

                                      Stadničár   ............................ 

 

      .............................................. 

      Jaroslav Vasiľ – starosta obce  


